
(Pour le texte en français voir ci-dessous) 

ESCP Europe Business School (Paris Campus) recruits an 
Assistant/Associate Professor in Entrepreneurship 

ESCP Europe’s Department of Strategy, Organizational Behavior and Human Resources 
invites applications for a full-time tenure-track 

Assistant/Associate Professor position in Entrepreneurship,  
to begin September 2011 in Paris, France. 

All areas and levels of entrepreneurship are welcome, particularly strategic entrepreneur-
ship, corporate entrepreneurship, entrepreneurial becoming and agency (OB), small busi-
ness management (growth, scaling), family business, macro-entrepreneurship, and entre-
preneurship education. We are looking for a colleague interested to contribute to the de-
velopment and scale up of our small but vibrant entrepreneurship activity, through educa-
tion, curriculum development, research excellence and entrepreneurial value chain devel-
opment. The position reflects an equal balance – and often an intertwinement – between 
research, teaching and community development, and a passion for all these. Pedagogic 
innovation (teaching, coaching, hatching, incubating, scaling, etc.), international research 
projects, and a close and iterative collaboration with the entrepreneurship community (stu-
dents, alumni, entrepreneurs, investors, corporations, facilitators, public institutions, aca-
demia and public at large) characterize our field of agency. If this speaks to you we invite 
you to apply, if you have: 

• a Ph.D. in Entrepreneurship (or a related field, plus entrepreneurship research evidence) 
• Evidence (or clear potential) of excellence in research (publications in leading journals) 
• Experience and interest in teaching diverse student populations (MIM, MBA, specialized 

master, executive education, PhD, the public at large, etc.),  
• A passion for entrepreneurship, a community spirit and an independent mind 
• An interest in working with diverse stakeholders toward a continuous conceptual and prac-

tical advancement along the entrepreneurial value chain 
• The ability to teach and research in either English or French, and the firm intent to soon 

learn to do so in both. 
 

ESCP Europe is a leading full range Business School: Master in Management (MIM), Mas-
ter in European Business, Executive MBA, Specialized Masters, Executive Education, 
PhD. Established in Paris in 1819, it has developed a corporate culture based on Euro-
pean and humanist values. Today ESCP Europe has 5 campuses in Paris, London, Berlin, 
Madrid and Turin. The Paris campus is located in the heart of the city.   We look forward to 
your application that should include (1) a letter of general motivation, (2) an updated cur-
riculum vita, (3) a research, teaching and community statement, (4) evidence of teaching 
effectiveness, (5) samples of publications and (6) three letters of reference, addressed to: 
Professor Frédérique Alexandre-Bailly, Dean of Faculty, (fdubois@escpeurope.eu) 

by January 31, 2011. 

    

_  



ESCP Europe (Site de Paris) recrute un(e) professeur assistant(e) / 
associé(e) en entrepreneuriat 
ESCP Europe, site de Paris, recherche dans le cadre du département Stratégie Hommes 
et Organisations  

un professeur en entrepreneuriat  
à plein temps. 
Toutes expressions d’entrepreneuriat sont les bienvenues, par exemple l’entrepreneuriat 
stratégique ; l’intrapreneuriat ; l’émergence, l’agence, et l’attitude entrepreneuriale ; la 
PME (croissance, scaling) ; l’entreprise familiale ; la reprise, la cession ; le macro-
entrepreneuriat ; la pédagogie entrepreneuriale, etc.  Nous cherchons un(e) collègue inté-
ressé(e) à contribuer au développement d’excellence pédagogique, scientifique, pratique 
et communautaire de notre activité croissante en entrepreneuriat. La position reflète un 
équilibre entre recherche, formation et développement pratique et communautaire (activi-
tés qui souvent s’entremêlent). Innovations et expérimentations pédagogiques (apprentis-
sage, coaching, création, incubation, développement) projets de recherche internationale, 
et une collaboration étroite et itérative avec la communauté entrepreneuriale (étudiants, 
Anciens, entrepreneurs, investisseurs, facilitateurs, entreprises, acteurs publics, institu-
tions académiques et grand public) caractérisent notre champs d’action. Les candidats : 

  

• sont titulaires d’un doctorat en entrepreneuriat (ou dans une discipline pertinente) 
• démontrent l’évidence (ou le potentiel clair) d’excellence en matière de recherche entre-

preneuriale (publications dans des revues de rang) 
• savent et aiment enseigner à des publics divers (MIM, MBA, master spécialisé, exécutif, 

PhD, grand public), 
• ont la passion pour l’entrepreneuriat, un esprit d’équipe et un intellect indépendant 
• aiment travailler avec diverses parties prenantes vers l’avancement conceptuel et pratique 

de la chaine de valeur entrepreneuriale 
• sont capables d’enseigner et de rechercher en anglais ou en français, et ont l’intention 

ferme d’apprendre rapidement à le faire dans les deux langues. 
Si cela vous parle, merci d’adresser votre candidature par courrier électronique à la 
Doyenne du Corps Professoral Frédérique Alexandre-Bailly. Votre dossier comprend (1) 
une lettre de candidature, (2) un curriculum vitae, (3) un exposé de vos intérêts pédagogi-
ques, de recherche et autres, (4) des éléments d’évaluation pédagogique, (5) des exem-
plaires de vos travaux de recherche et (6) trois lettres de références. 

Délai : le 31 janvier 2011 

à l’adresse : fdubois@escpeurope.eu 

	
  


